
Dia 21 de juny de 2023

S’inicia l’assemblea a les 16h40 amb un total de 10 persones assistents.
Reunits els membres de l’AFA:

- Presidenta: Tai Vidiella
- Tresorera: Vanessa Til
- Vocals: Marta M., Paula P i Mireia L.
- La resta dels membres de la junta justifiquen la seva absència.

I cinc representants de les famílies.

Ordre del dia:

1. S’inicia amb l’aprovació de l’acta anterior. Ningú fa cap esmena. L’acta de
l’assemblea del 28 de novembre de 2022 queda aprovada.

2. S’expliquen els nous Estatuts de l’associació i es procedeix a la seva aprovació.
Ningú fa cap esmena i els estatuts queden aprovats.

3. Canvi Junta: Tai Vidiella, presidenta de l’associació, presenta la dimissió d’Alejandra
Gómez, secretària actual, i en el seu lloc entra Mireia Loncan amb 10 vots a favor.

4. Tresoreria:
★ Es detallen els ingressos del curs escolar 2022/2023.
★ Es detallen les despeses del curs escolar 2022/2023.
★ Es proposa abonar 1.397,40€ a Save the Children dels 2.397,40€ pendents.

S’aprova pagar 800€ en tres pagaments, sempre que s’estigui abonant el
deute per part de l’antiga tresorera amb 8 vots a favor i 2 en contra.

★ S’explica el projecte de pati d’infantil de l’escola i s’aprova proposar fer una
jornada en família. En cas que no hi hagi quòrum per la jornada, es mirarà
una empresa privada.

5. S’informa que des de l’AFA es farà pressió amb l’escola i l’Ajuntament de
Viladecavalls perquè la Generalitat porti a terme el projecte de reforma del pati de
primària, zona inutilitzada per perill d’esllavissada.

6. Extraescolars:
★ S’explica les exhibicions i cloendes esportives que s’han fet aquest curs

escolar, es presenta el casalet i es fa menció a les extraescolars que es
duran a terme el curs escolar 2023/24.

★ Les famílies proposen poder allargar el termini d’inscripció al casalet.
★ Les famílies demanen que en el detall de la informació del casalet es

modifiqui els termes esporàdics per dies puntuals, ja que ha portat a
confusió.



★ Les famílies demanen si a les extraescolars de l’empresa Elitsports hi haurà
un descompte per família nombrosa.

★ Una família demana poder oferir l’activitat de Zumba els dimarts, donat que hi
ha un nombre de famílies que estan interessades en aquest dia. Exposem el
fet que no hi ha espais interns disponibles i valorem l’opció de poder fer
l’activitat a l’exterior.

7. Menjador:
★ Feedback enquesta: s’explica els resultats del qüestionari que es va passar a

les famílies. S’informa que es publicarà a la web de l’AFA, perquè totes les
famílies puguin veure els resultats.

★ De les respostes del qüestionari s’extreu:
➢ Les famílies estan descontentes amb les quantitats i els menús.

S’explica que ambdós els marca el departament. El departament
indica que es pot repetir tant de primers com es vulgui, però no de
segons per evitar excés de proteïna.

➢ No hi ha més conflictes dels que solen haver-hi habitualment. Hi ha
punts més conflictius com els lavabos, però aquests els i les
monitores ja els supervisen més detalladament.

➢ Música Reggaeton: les monitores passen amb una memòria USB per
direcció per aprovar les cançons que es posaran a infantil. Des de
l’AFA es demana que sigui música no violenta i no sexista.

★ Calor menjador: s’han instal·lat dos aires condicionats, que tot i que han
millorat la situació, no són suficients.

8. S’explica com i qui podrà fer ús el curs escolar 2023/24 del Val de 100€ per a
material escolar del Departament d'Educació.

9. Famílies:
★ Es detalla les activitats en família i festes fetes el curs 2022/23. A la

presentació exposada faltava afegir l’activitat de circ de Nadal 2022 i les
colònies familiars a primer.

★ S’informa a les famílies que de cara al curs 2023/24 la comissió famílies es
dividirà donant naixement a la comissió festes. D’aquesta manera, la
comissió famílies serà l’encarregada d’organitzar activitats tipus xerrades,
tallers, entre d’altres; mentre que la comissió festes organitzarà totes les
festes que es duguin a terme des de l’AFA.

10. S’informa dels nous contactes de l’AFA pel que fa als emails i de la nova WEB.
També del fet que l’email ampa.rosella.vila@gmail.com desapareixerà aquest curs.

11. No hi ha precs ni preguntes

S’aixeca la sessió a les 17h50, de la qual com a secretària estenc aquesta acta.

JUNTA AFA ROSELLA

mailto:ampa.rosella.vila@gmail.com

